
Zápis z jednání Finančního výboru dne 18. 9. 2019 
 

Přítomni:  
Členové FV:  pp., Janda, Kratochvíl, Lágner, Otava, Pařík, Ullrich 
Nepřítomni:  p. Pergl (omluven) 
Dále za FO:  Ullrichová, tajemník výboru 
 
Program: 

• Výkaz FIN 2- 12 za 8/2019 

• Materiály pro jednání ZM 

• Různé  
 

Informace k jednotlivým bodům 

• Výkaz o hodnocení rozpočtu za 8/2019 – celkové příjmy města (včetně zapojených dotačních z r. 
2018) jsou ve výši nad 69,9 % RU, důležité je, že daňové příjmy jsou cca ve výši nad 67 % ročního 
příjmu. Stále dobře se naplňují i správní poplatky (91 % i po zapojení části navýšení do rozpočtu). 
Výdaje odpovídají roční době (52 % upraveného rozpočtu).  

o Diskuze o financování rekultivace skládky – město si plánuje vzít úvěr na financování výdajů 
do doby připsání dotace – financování ex post – pravděpodobně na přelomu roku 

o Diskuze o budoucích příjmech z úsekového měření Průhonice – připraveno, řeší se 
technické a personální otázky – není součástí SVR, bude zahrnuto do rozpočtu na r. 2020 

• Materiály pro jednání ZM: 
o Střednědobý výhled rozpočtu na 2020 – 2024 s analýzou financí a ratingem – zpracováno 

dodavatelsky p. Luďkem Tesařem (Cityfinance, s.r.o.), oceněno dlouhodobé hospodaření a 
kvalitní investování, doporučen maximální úvěrový rámec 300 mil. Kč, riziko doplácení 
města na přenesený výkon státní správy 

o RO – zapojení investiční dotace 50 tis. do rozpočtu – auto pro TS z roku 2018. 

• Různé 
o Spořicí účet – informace poslána e-mailem, RM odsouhlasila 16. 9. 2019, sazba 1M 

původně 0,88, dohodnuta 1,09 
o MŠ Husova – navýšen rozpočet o 126 tis. Kč 
o Bankovní platební terminály - změna na fixní sazbu. Skutečnost, že si GP neinkasoval 

provizi, stále je v řešení, doplatek bude cca 400 tis. Kč. Platby kartou rostou, nově možnost 
platit kartou v pokladně v TS a v DPS. 

o DPH radnice – bude uplatněno poměrem plochy pronájmu k celkové podlahové ploše 
stavby (10 %) – v 08/2019 rozhodnutí RM o smlouvě na pronájem, smlouva s ČP zatím 
nepodepsána. 

o Radnice – cena bude cca 110 mil. Kč, otevření 11. 11. 2019, resp. 10. 11. odpoledne 
o Diskuze o sčítání lidí v r. 2021 – potřeba ohlídat chybu z posledního sčítání – Černošice mají 

podle sčítání cca o 100 lidí méně než podle evidence MVČR – doplácí na to ve výpočtu RUD 
i příspěvku na výkon státní správy (SDV) 

Usnesení  
 

1. FV bere na vědomí hospodaření města za 8/2019 (výkaz FIN 2-12) 
2. FV bere na vědomí návrh RO a SVR 2020 – 2024 s analýzou financí města a doporučuje ho 

zastupitelstvu ke schválení 
Úkol: 

1. v případě dalších požadavků na RO pro ZM 24. 10. 2019 zaslat návrh změny emailem 
 
Další zasedání: ve středu 23. 10. a 20. 11. 2019 v 19:00 hodin v budově úřadu. 
 
Zapsala: Ullrichová 
Příloha: prezenční listina 


